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 Přednáška pro mě byla inspirativní a silný zážitek. Přestože se dlouhodobě vzdělávám 

(mimo jiné) v oblasti zločinů komunismu, tento výklad mě šokoval. Všichni řečníci mluvili velmi 

zajímavě, nejvíce bych chtěl vyzdvihnout pana Davida Svobodu, který krom původního tématu 

obohatil svoji přednášku také zprávou o ukrajinské situaci, dále pana Jaroslava Šebka, jenž měl 

zajímavou přednášku o církevní politice v ČSR a souboji komunistického režimu s katolickou 

církví. 

 Datace semináře navíc přišla poměrně vhod, neboť se uskutečnil v den ruské invaze na 

Ukrajinu a mohla se zde rozebrat jak ukrajinsko-ruská situace, tak i studie Putinovy osobnosti. 

Řečníci opět dokázali velmi dobře celou situaci zhodnotit a vyjádřit se k ní. 

 Tento projekt je pro naši republiku velmi důležitý, neboť je třeba, abychom si my, mladí 

lidé, studenti, uvědomovali závažnost činů v době minulé a měli se na pozoru před možným 

opakováním minulých dob. Snad naše informovanost nezůstane pouhým zpravením o činech 

totalitních režimů, ale přeroste v odhodlání JEDNAT, pokud bude nutné zabránit nástupu nových 

totalitních režimů. V českém národě nekoluje tolik revolucionářské krve, a proto bude jednou těžké 

nastolit změnu, pokud to bude nutné. Snad se ale najdou lidé, kteří to odhodlání najdou, k nim se 

přidají další a ubráníme společně naše demokratické hodnoty! 

 Nakonec proběhlo promítání velmi silného filmu The Soviet story, jehož podrobné a věrné 

vystižení bylo až děsivé. Ukázaly se zde navíc některé historické skutečnosti, o kterých mnozí lidé, 

i přes skutečnost že studují dějiny, včetně mě, nebyli ani obeznámeni. Bohužel jsem ale nemohl 

zhlédnout film celý. 

 Jsem moc rád, že jsem se mohl tohoto semináře zúčastnit. Škoda jen, že se nemohl 

uskutečnit v Senátu Parlamentu ČR a velká škoda, že nemohl být přítomen pan senátor Tomáš 

Czernin. Věřím, že příště již vše vyjde!  

  


